

ဟံၣ်ဖိဃီဖိလံာ်ပရၢ

ဆူဟံၣ်ဖိဃီဖိတဖၣ်

တနံၣ်အံၤ, ပတီၤဒီးန့ၣ်သ့ၣ်ဟူးသးဂဲၤလၢကန့ၣ်လီၤမၤသကိးတၢ်ဖဲ S.T.E.M အ ABCs ကိုဖိလၢတနံၣ်အံၤ အဂီၢ်အတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤန့ၣ်လီၤ.

S.T.E.M. အ ABCs န့ၣ်အကျိၤအကျဲၤလၢအညီဝဲ, တၢ်သ့ၣ်ဖဲသးညီဒီးတၢ်ထုးန့ၣ်တၢ်တခါ ဒ်သိးကဒုးသ့ၣ်ညါလိာ်သးဖိသ့ၣ်တဖၣ်, အဝဲသ့ၣ်ဟံၣ်ဖိဃီဖိတဖၣ်ဒီး ပုၤလၢအအဲၣ်တဖၣ်ဃုာ်ဒီး S.T.E.M. (မိၢ်ပုၤတဖၣ်လၢအအိၣ်ဆၢထၢၣ်လၢစဲအ့ၣ်, စဲးဖိကဟံၣ်ပိညါ, တၢ်သ့ၣ်တၢ်ဒီးတၢ်ဂံၢ်တၢ်ဒွဲး) အတၢ်ဆိကမိၣ်န့ၣ်လီၤ.

တၢ်ဟံၣ်ဃုာ်ဝဲတၢ်တဖၣ်ဖဲထၢၣ်အပူၤန့ၣ် တၢ်ဖိတၢ်လံၤတဖၣ်လၢအလိၣ်ဘၣ်ဝဲ ဒ်သိးကမ့ၢ်လၢသးဖဲလၢ S.T.E.M. အ ABCs ကိုဖိလၢတနံၣ်အံၤအဂီၢ်အတၢ်လဲၤဒီဖျိန့ၣ်လီၤ. ဒီဖျိတၢ်စူးကါတၢ်န့ၣ်ကျဲၤတဖၣ်အအိၣ်လၢခးက့ၢ်အံၤအလီၢ်ခဲဒီး ကိုဖိလၢတနံၣ်အံၤအဂီၢ်လံာ်တယၢ်ဒ်နတၢ်န့ၣ်ကျဲၤအသိး, မ့ၢ်လၢသးဖဲလၢတၢ်ဟူးတၢ်ဂဲၤလီၤလီၤဆီဆီသကိးဒီး လၢတၢ်အချုးလၢအဘၣ်ဝဲအကတၢ်လၢန့ၣ်ဒီး နဟံၣ်ဖိဃီဖိတဖၣ်အတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤအဆၢကတီၢ်လၢ ဒီန့ၣ်ညါအံၤန့ၣ်လီၤ. ကိးနံၣ်ဒီး, မၤန့ၣ်ကိုဖိလၢကမၤနီၣ်မၤဃါ အဝဲသ့ၣ်အတၢ်ဟူးတၢ်ဂဲၤတဖၣ် ဖဲလံာ်တယၢ်န့ၣ်တက့ၢ်.

ကိုဖိလၢတနံၣ်အံၤအဂီၢ်လံာ်တယၢ်လၢအမၤဝဲတဖၣ်န့ၣ် ဘၣ်တၢ်ဟံၣ်စိာ်က့ၢ်ဆူတီၤဒီး ဖဲန့ၣ်အကတၢ်န့ၣ်လီၤ. န့ၣ်ကိုဖိန့ၣ်ကဟံၣ်ဖျါထီၣ်အဝဲသ့ၣ်အန့ၣ်လၢအဘၣ်ထွဲဒီး S.T.E.M. အ ABCs ဟံၣ်ဖိဃီဖိတၢ်သ့ၣ်ဖဲသးညီ ဆူတီၤဒီး ဒီဖျိတၢ်စူးကါဝဲအဝဲသ့ၣ်လံာ်တယၢ်လၢအမၤဝဲလၢအဘၣ်ထွဲဒီး ကိုဖိလၢတနံၣ်အံၤအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. တၢ်ဖိတၢ်လံၤအအိၣ်တၢ်တဖၣ်လၢအဟံၣ်ဃုာ်ဝဲ ဖဲထၢၣ်ပူၤန့ၣ်န့ၣ် ဒ်သိးကဟံၣ်ဃုာ်ဒီးစူးကါလီၤ.

စံးဘျူးဘၣ်န့ၣ်လၢနတၢ်ဆိၣ်ထွဲမၤစၢၤအဂီၢ်လီၤ!
န့ၣ်အဲၣ်ဒီးမၤလီၤအါထီၣ်ဘၣ်ဃးဒီး S.T.E.M. အ ABCs
ဒီးအဲၣ်ဒီးလဲၤန့ၣ်မိၢ်ပုၤတၢ်ဟ့ၣ်မၤစၢၤတၢ်လၢအဘၣ်ဃးဒီး
တၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤအံၤန့ၣ်, ဝံသးစူၤကွဲးဒီ QR
တၢ်ကတီၢ်န့ၣ်လၢဘၢ်ဒ်အိၣ်တခါလၢညါဘၣ်ဃး
တၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤအံၤအဂီၢ်တက့ၢ်.



**ဖဲန့ၣ်အကတၢ်န့ၣ်, ဝံသးစူၤမၤန့ၣ်ကိုဖိတဖၣ်လၢကဟံၣ်စိာ်က့ၢ် အဝဲသ့ၣ်လံာ်တယၢ်လၢအမၤဝဲလၢအဘၣ်ထွဲဒီး
ကိုဖိလၢတနံၣ်အံၤအဂီၢ်ဆူကိုတက့ၢ်. တၢ်ဖိတၢ်လံၤအအိၣ်တၢ်တဖၣ်န့ၣ် န့ၣ်လၢကဟံၣ်ဃုာ်န့ၣ်လီၤ!**

တၢ်န့ၣ်ကျဲတဖၣ်

မၤဝံၤတၢ်ဟူးတၢ်ဂဲၤတခါစ့ၣ်စ့ၣ်ခိဖျိတၢ်စူးကံၤဝဲ တၢ်ဖဲတၢ်လံၤတဖၣ်လၢအဟံၣ်ဃုာ်ဝဲလၢ နက့ၣ်ဖဲထၢပဲလၢဘၣ်တၢ်ဖဲဆူဟံၣ် န့ၣ်တက့ၢ်. မၤနီၣ်မၤဃါတၢ်ဟူးတၢ်ဂဲၤခဲလၢကံၤ ဖဲက့ၣ်ဖိလၢတနွံအံၤအဂီၢ်လံာ်တယၢ်အဖီခိၣ်န့ၣ်တက့ၢ်. ဘၣ်သ့ၣ်သ့ၣ်တၢ်ဟူး တၢ်ဂဲၤခဲလၢကံၤ ကဘၣ်တၢ်မၤဝံၤလၢကိးနံၤဒဲးမ့တမ့ၢ် လၢတၢ်အချ့လၢအဘၣ်ဝဲဒီးနတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤအဆၢကတီၢ်န့ၣ်လီၤ.

တၢ်ဟူးတၢ်ဂဲၤတၢ် : STEM အ ABCs တၢ်ဆၢကတီၢ်လၢကအိၣ်တၢ်အိၣ်တၢ်အီၤအဂီၢ်

တၢ်န့ၣ်ကျဲတဖၣ် - ဖဲတၢ်ဆၢကတီၢ်လၢကအိၣ်တၢ်အိၣ်တၢ်အီၤအခါ, ကွၢ်ဃုာ်လံာ်မဲာ်ဖျါတဖၣ်လၢ နမံၤအဆိကတၢ်တဖျါဖဲ STEM အ ABCs အချီၣ်ဖိန့ၣ်တက့ၢ်. ပျဲပျဲအဂၤလၢကကွၢ်ဃုာ်အဝဲသ့ၣ်အမံၤတက့ၢ်! မၤဝံၤက့ၣ်ဖိလၢတနွံအံၤအဂီၢ်လံာ်တယၢ်အကရူၢ်တၢ်တက့ၢ်.

တၢ်ဖိတၢ်လံၤတဖၣ် - STEM အ ABC's အချီၣ်ဖိ, က့ၣ်ဖိလၢတနွံအံၤအဂီၢ်လံာ်တယၢ်

တၢ်ဟူးတၢ်ဂဲၤခဲ : STEM အ ABCs တၢ်ဖးလံာ်

တၢ်န့ၣ်ကျဲတဖၣ် - ဖး STEM အ ABCs အ လံာ်ဃုာ်ဒီးဟံၣ်ဖိဃီတဂၤ မ့တမ့ၢ်တံၤသကိးတဂၤတက့ၢ်. မၤဝံၤနက့ၣ်ဖိလၢတနွံအံၤ အဂီၢ်လံာ်တယၢ်အကရူၢ်ခဲတက့ၢ်.

တၢ်ဖိတၢ်လံၤတဖၣ် - STEM အ ABCs အလံာ်, က့ၣ်ဖိလၢတနွံအံၤအဂီၢ်လံာ်တယၢ်

တၢ်ဟူးတၢ်ဂဲၤသၢ : STEM အ ABCs အတၢ်လိာ်ကွဲ

တၢ်န့ၣ်ကျဲတဖၣ် - လိာ်ကွဲ STEM အ ABCs ခးကွဲတၢ်လိာ်ကွဲဃုာ်ဒီး ဟံၣ်ဖိဃီတဂၤမ့တမ့ၢ် တံၤသကိးတဂၤတက့ၢ်. မၤဝံၤနက့ၣ်ဖိလၢတနွံအံၤ အဂီၢ်လံာ်တယၢ်အကရူၢ်သၢတက့ၢ်.

တၢ်ဖိတၢ်လံၤတဖၣ် - STEM အ ABCs ခးကွဲတၢ်လိာ်ကွဲ, က့ၣ်ဖိလၢတနွံအံၤအဂီၢ်လံာ်တယၢ်

တၢ်ဟူးတၢ်ဂဲၤလွံၢ် : STEM အ ABCs အတၢ်ဟူးတၢ်ဂဲၤ

တၢ်န့ၣ်ကျဲတဖၣ် - မၤတၢ်မၤကွၢ်တခါမ့တမ့ၢ် တၢ်ဟူးတၢ်ဂဲၤလၢ STEM အ ABCs အတၢ်မၤကွၢ်တဖၣ်ဒီးတၢ်ဟူးတၢ်ဂဲၤတဖၣ် အတၢ်ဘိၣ်, မ့တမ့ၢ်မၤတၢ်လၢနီၣ်ကစၢ်ဒၣ်ဝဲတက့ၢ်! မၤဝံၤန က့ၣ်ဖိလၢတနွံအံၤအဂီၢ်လံာ်တယၢ်အကရူၢ်လွံၢ်တက့ၢ်. (လၢန့ၣ်အိၣ်ဒီးအကရူၢ်ခဲကရူၢ်လီၤ).

တၢ်ဖိတၢ်လံၤတဖၣ် - STEM အ ABCs အတၢ်မၤကွၢ်တဖၣ်ဒီးတၢ်ဟူးတၢ်ဂဲၤအတၢ်ဘိၣ်, က့ၣ်ဖိလၢတနွံအံၤအဂီၢ်လံာ်တယၢ် တၢ်မၤနီၣ် - တၢ်ဟူးတၢ်ဂဲၤတနီၣ်န့ၣ် ဘၣ်သ့ၣ်သ့ၣ်ကလိၣ်ဘၣ်ဝဲဒီး တၢ်ဖိတၢ်လံၤအဂၤလီၤ, ဝံသးစူၤကွၢ်ကဒါက့ၢ်တၢ်ဟူးတၢ်ဂဲၤလၢဘၣ်တၢ်ဟံၣ်ဃုာ်ဝဲန့ၣ်တက့ၢ်.

ဖဲနွံအကတၢ်န့ၣ်, ဝံသးစူၤမၤနက့ၣ်ဖိတဖၣ်လၢကဟံၣ်စီၣ်က့ၢ် အဝဲသ့ၣ်လံာ်တယၢ်လၢအမၤဝံၤလၢအဘၣ်ထွဲဒီး က့ၣ်ဖိလၢတနွံအံၤအဂီၢ်ဆူက့ၣ်တက့ၢ်.